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本杰明·富尔福德每周地缘政治与分析的新闻通讯2023年11月6日 

 

US and Israel headed for some sort of mega black swan event 

美国和以色列正走向某种大型黑天鹅事件 

 

https://benjaminfulford.net/us-and-israel-headed-for-some-sort-of-mega-

black-swan-event/  

 

The signs are multiplying that the US and Israel are headed for some sort 

of mega black swan event. The result will be that both countries cease to 

exist in their present format. That is because the Federal Reserve Board 

-the fountain of power for the Satanists- is on the verge of collapse. If 

it goes, then everything under it, such as the UNITED STATES OF AMERICA 

CORPORATION, the BIS, the World Bank, the IMF, the UN and 90% of the world

’s transnational corporations will also collapse and come under new 

management. 

越来越多的迹象表明，美国和以色列正走向某种大型黑天鹅事件。其结果将是这两个国家将不复存

在。这是因为撒旦教的权力来源——美国联邦储备委员会的董事会——即将崩溃。如果它崩溃了，

那么它旗下的所有机构，如美利坚合众国企业公司、国际清算银行、世界银行、国际货币基金组织

、联合国和90%的世界跨国公司也将崩溃，并接受新的管理。 

 

The signs of FRB collapse are manifold. As we have previously noted, the 

FRB interest rate of 5.25% has mathematically doomed at least half of all 

US Banks because it has devalued all the zero or close to zero interest 

stuff on their books. The FRB is now resorting to fraudulent accounting 

to hide the resulting bank run. 

美国联邦储备委员会崩溃的迹象是多方面的。正如我们之前指出的那样，美国联邦储备委员会

5.25%的利率，在数学上注定会造成至少一半的美国银行破产，因为它使所有零利率或接近零利率

的资产在账面上贬值。美国联邦储备委员会，现在正通过欺诈性的会计假账，来掩盖由此导致的银

行挤兑浪潮。 
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This was seen when deposits at most of the big US banks (owners of the 

FRB) were “delayed” by the FRBs Automated Clearing House (ACH), network. 

美国大多数大银行，是美国联邦储备委员会的所有者，当挤兑浪潮发生时，美国联邦储备委员会的

自动清算所（ACH）遭遇了网络“延迟”。 

 

https://edition.cnn.com/2023/11/03/investing/bank-deposit-

outage/index.html 

 

This apparently allowed the FRB to use “seasonal adjustment” fakery to turn 

a $33 billion deposit outflow (bank run) into a $52 billion inflow. This 

trickery has magically boosted deposits by $168 billion since April. Since 

FRB rules allow 1000 times leverage, these fake deposits back $168 trillion 

worth of “financial instruments.” In other words, the whole financial house 

of cards rests on a foundation of fraud. 

这显然使美国联邦储备委员会能够使用“季节性调整”伪造手段，将330亿美元的存款流出（银行挤兑

）转化为520亿美元的流入。自2023年4月以来，这种伎俩神奇地将存款增加了1680亿美元。由于

https://edition.cnn.com/2023/11/03/investing/bank-deposit-outage/index.html
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美国联邦储备委员会的规则允许1000倍的杠杆，因此这些假存款支持了价值168万亿美元的“金融衍

生工具”。换句话说，整个金融纸牌屋都建立在欺诈的基础上。 

 

https://www.zerohedge.com/markets/fed-fkery-turns-massive-33bn-bank-

deposit-outflow-51bn-inflow 

 

The US banks are also now stealing people’s money outright as well. Many 

bank customers are getting letters saying all of their checking and savings 

accounts are being closed. The explanation, if there is one, is something 

like “Per your account agreement, we can close your account for any reason 

at any time.” 

美国各个银行现在也在直接窃取人民大众的钱。许多银行客户收到信件，称他们的所有支票和储蓄

账户都将被关闭。银行给出的解释是“根据您的账户协议，我们可以随时以任何理由关闭您的账户。

” 

 

https://dnyuz.com/2023/11/05/why-banks-are-suddenly-closing-down-

customer-accounts/ 

 

This is happening in Australia and other KM-controlled countries as well. 

这种情况，在高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党控制的澳大利亚和其他国

家，也在发生。 

 

 
 

The KM are also now pushing desperately to outlaw cash and force us into 

a digital prison. The new FedNow inter-banking communication system is “

possibly unconstitutional” and “threatens the very freedoms that all 

liberty-loving American citizens should hold dear,” says Bitcoin Magazine 

Editor Mark Goodwin in response to an FRB attempt to silence his 

publications’ criticism of this system. 

高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党，现在也在绝望地推动纸币非法化，迫使

我们生活在数字监狱中。《比特币》杂志对新的FedNow银行间通信系统提出了批评，随后该杂志遭

到了美国联邦储备委员会的打压。杂志编辑马克·古德温在回应说，新的FedNow银行间通信系统“可

能违宪”，“威胁到所有热爱自由的美国公民应该珍视的自由”。 

https://www.zerohedge.com/markets/fed-fkery-turns-massive-33bn-bank-deposit-outflow-51bn-inflow
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https://bitcoinmagazine.com/legal/federal-reserve-threatens-to-sue-

bitcoin-magazine 

 

These moves are connected to the upcoming November 15th deadline for the 

US government to “raise the debt limit.” We are hearing the Chinese and 

other creditors to the US are determined not to let the US “government” 

circus show continue any longer. 

这些举措与即将到来的2023年 11 月 15 日美国政府“提高债务上限”的最后期限有关。我们听说，

中国和其他的美国债权人已经下定决心，不让美国“政府”马戏团继续表演下去。 

 

This financial trouble is why a political or military-type mega black swan 

event is probable. In the past, the FRB has responded to crises of this 

nature with events like 911, Fukushima and most recently the pandemic and 

vaccine global genocide attempt. 

这种金融问题可能会导致政治或军事型大型黑天鹅事件发生。在过去，美国联邦储备委员会曾经通

过911恐怖袭击事件、福岛核事故、最近的新冠疫情大流行、疫苗全球种族灭绝企图等事件，应对

过这种性质的危机。 

 

One possibility is some sort of holocaust or mass sacrifice to Satan is 

being planned for Israel. We are getting credible reports from foreign 

diplomats based there that large portions of the country have been 

evacuated to Ukraine. These coincide with reports from Russia that 

roadblocks have been set up in the Ukraine and only people who can prove 

they are Jewish are being allowed past them. 

一种可能是，以色列正在计划某种大屠杀或大规模撒旦教活人献祭仪式。我们得到驻以色列的外交

官的可靠报告，以色列大部分人口已被疏散到乌克兰。这与俄罗斯的报告相吻合，俄罗斯报告称，

乌克兰已经设立路障，只有能够证明自己是犹太人的人才能通过。 

 

Mossad sources further claim Israel as a corporation has expired on October 

31st. Also, China has removed Israel from its maps. 

以色列摩萨德的消息来源进一步声称，以色列作为一个公司，已于2023年10月31日到期。此外，

中国出版的地图，已将以色列从上面删除。 

 

In response, Netanyahu has appeared showing a map of Israel minus the Gaza 

strip. The last thing left for Israel to do is wage a Great War. 

https://bitcoinmagazine.com/legal/federal-reserve-threatens-to-sue-bitcoin-magazine
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作为回应，内塔尼亚胡政府展示了没有加沙地带的以色列地图。以色列剩下的最后一件事，就是发

动一场“伟大的战争”，按照《肖恩·大卫·莫顿：伐桀罗编年史》的剧本表演下去。 

 

“Israel is a global terrorist organization. That’s exactly what they are, 

but It is better to refer to them as the cancer of planet Earth,” a Mossad 

source says. 

以色列摩萨德的一位消息来源说：“以色列是一个全球性的恐怖组织。他们就是这样，但最好把他们

称为地球的癌症。” 
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In another sign Jews still in Israel are being prepared for another 

Holocaust, Satanic thugs in Israel are violently attacking genuine Jews 

who are protesting the genocidal acts of their government. 

另一个迹象表明，以色列的犹太人仍在为另一次大屠杀做准备，以色列的撒旦主义暴徒，正在暴力

袭击那些抗议政府种族灭绝行为的真正犹太人。 
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According to MI6, the people behind this are Crime Minister Benyamin 

Netanyahu and “a group of extremist Israeli nationalists who assassinated 

various international characters over the years including a Swedish count 

by all accounts so to speak and also had a go at a certain Mr. Winston 

Churchill back in the day. They style their vision of a modern Israel on 

the fascist states of Spain, Italy and Germany…The joint Israel and Gaza 

Strip incursions are indeed a slaughterhouse of blood sacrifice and now 

genocide. Left unchecked they will level the entire place to the ground 

and all in it.” 

根据英国军情六处称，幕后主使是犯罪总理本雅明·内塔尼亚胡和“一群以色列极端民族主义者，多

年来他们暗杀了许多国际人物，包括一名瑞典伯爵，可以说，他们还刺杀过当时的温斯顿·丘吉尔。

他们将现代以色列的愿景定位于西班牙、意大利和德国的法西斯国家……以色列对加沙地带的入

侵，确实是一个活人献祭仪式的屠宰场，现在是一场种族灭绝。如果不加以控制，他们将把整个地

方夷为平地。” 

 

Netanyahu himself refers to his Jewish and Palestinian enemies as Amalek: 

内塔尼亚胡本人将他的犹太敌人和巴勒斯坦敌人称为亚玛力人： 

 

“The Lord ordered King Saul to destroy the enemy and all his people: ‘Now 

go and defeat Amalek and destroy all that he has; and give him no mercy: 

but put to death both Husband and wife; from youth to infant; from ox to 

sheep; from camel to donkey.” Book of Samuel 15:3. 

“耶和华吩咐扫罗王摧毁敌人和他所有的人民：现在去打败亚玛力人，摧毁他所有的东西；不要怜悯

他：杀死丈夫和妻子；从青年到婴儿；从牛到羊；从骆驼到驴。”撒母耳记上15:3。 

 

Heritage Minister Amichai Eliyahu agrees saying “One of Israel’s options 

in the war in Gaza is to drop a nuclear bomb on the strip,” 

以色列文物部长阿米凯·埃利亚胡表示同意，他说：“以色列在加沙战争中的选择之一是在加沙地带

投放核弹。” 

 

https://www.yenisafak.com/en/news/saudi-arabia-condemns-israeli-

officials-statements-on-using-nuclear-weapon-on-gaza-3673010 

 

In a sign they know something is about to happen there, the Pentagon will 

no longer allow its senior military leaders to travel to Israel and will 

discourage members of Congress from making trips. “Israel will not recover 

from this mistake,” a senior CIA source warns. 

五角大楼将不再允许其高级军事领导人前往以色列，并将阻止国会议员前往，这表明他们知道那里

即将发生什么。美国中央情报局的一名高级消息来源警告说：“以色列不会从这一错误中恢复过来。

” 

 

https://www.yenisafak.com/en/news/saudi-arabia-condemns-israeli-officials-statements-on-using-nuclear-weapon-on-gaza-3673010
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In other words, unless action is taken, the KM are about to stage a murder-

suicide of Israel rather than accept Jewish liberation from millennia of 

Satanic control. 

换句话说，除非采取行动，否则，高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党，将在

以色列上演一场自杀性的谋杀，而不是接受犹太人从数千年的撒旦教控制中解放出来。 

 

Turkey might step in by reasserting control over Israel. “It is Türkiye’s 

duty to stop the bloodshed in Gaza,” President Recep Erdogan said on 

Sunday. “We are doing and will continue to do more than what is visible,” 

he said implying NATO’s largest army might intervene. 

土耳其可能会通过重新控制以色列，来介入当前的局势。土耳其总统埃尔多安周日表示：“土耳其有

责任阻止加沙的流血事件，我们正在并将继续采取更多可见的行动。”他暗示北约最大的军队可能会

介入加沙冲突。 

 

https://www.yenisafak.com/en/news/stopping-bloodshed-in-gaza-is-

turkiyes-duty-president-erdogan-3673004‘ 

 

There is also evidence some sort of truly horrific event is being planned 

for the US as well. “The fear porn is really flowing. Get ready for a 

massive False Flag event. They are setting the stage for it,” a CIA source 

agrees. 

同样也有证据表明，美国也在计划某种真正可怕的事件。美国中央情报局的一名消息来源同意这一

点：“恐惧色情片真的在流行。请大家做好准备，迎接一场大规模的假旗事件。他们正在为此做准

备。” 

 

So does Senator Ted Cruz who says “I believe we are at greater risk today 

for a major terrorist attack in the United States than we have been at any 

time since September 11.” 

参议员特德·克鲁兹也表示：“我认为，美国今天面临重大恐怖袭击的风险，比9·11事件以来的任何

时候都要大。” 
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Our sources say now that their attempts to kill us with all-out nuclear 

war, vaccines and bioweapons have failed they are likely to bring out 

their Directed Energy Weapons (DEWs). 

我们的消息来源说，自从他们试图通过全面核战争、生物武器、《圣经·启示录》“兽的印迹”氧化石

墨烯微芯片转基因绝育“疫苗”来杀死我们的企图失败后，他们很可能会拿出他们的定向能武器（DEW

）。 

 

It seems the recent obvious DEW attacks on Maui and Acapulco were just 

rehearsals for something much worse. 

最近夏威夷毛伊岛和墨西哥港口阿卡普尔科市所遭到的袭击，明显是定向能武器干的。而这似乎只

是一场预演，更糟糕的事情还在后头。 

 

Local witnesses in Acapulco say the storm that hit it was a 20 kilometer 

wide tornado that was not accompanied by rain as would be the case with a 

real hurricane. 

阿卡普尔科的当地目击者表示，袭击该地区的暴风雨是一场 20 公里宽的龙卷风，它没有像真正的

飓风那样伴随着降雨。 

 

https://www.rumormillnews.com/cgi-bin/forum.cgi?read=231802 

 

Just like in Maui, poor areas located on prime real estate were hit. 

Witnesses say “There are screams and gunshots” coming from Acapulco’s poor 

districts indicating children are being taken for adrenachrome harvesting 

just as happened in Maui. 

就像在夏威夷毛伊岛一样，这次阿卡普尔科受到打击的，同样是黄金地段的城中村、老破小、棚户

区、贫民窟，富人区毫发无伤。目击者说，阿卡普尔科的贫民窟传出了“尖叫声和枪声”，表明当地

儿童正在被带走进行活人献祭仪式，从中榨取肾上腺红色素，就像在夏威夷毛伊岛发生的一样。 

 

Also, as in Maui, the military is stopping private sector aid from entering 

Acapulco. 

此外，与夏威夷毛伊岛一样，墨西哥军方正在阻止民间援助物资进入阿卡普尔科。 

 

In another parallel, Acapulco, like Maui, was planned to become a “smart 

city.” 

另一个类似的情况是，阿卡普尔科和毛伊岛一样，被阴谋集团计划重新建设成为一个“智慧城市”，

一个随时随地监控人民大众的高科技反乌托邦。 

 

https://gtr.ukri.org/projects?ref=ES%2FS006583%2F1&s=09 

 

https://www.rumormillnews.com/cgi-bin/forum.cgi?read=231802
https://gtr.ukri.org/projects?ref=ES%2FS006583%2F1&s=09
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The other coincidence is Mountain DEW put out a soft drink called Maui 

Burst before the Maui attack. They have also put out products called Baja 

Blast and Baja Flash. 

另一个巧合是，在夏威夷毛伊岛袭击事件发生之前，百事可乐公司的饮料品牌——激浪，推出了一

款名为“毛伊炸裂”的软饮料。他们还推出了名为“墨西哥炸裂”和“墨西哥闪光”的产品。 

 

This may sound like a stretch of the imagination but the same series has 

something called VOO Blast. VOO is the Vanguard S&P Exchange Traded Fund. 

And, coincidentally, Mountain Dew is a subsidiary of PepsiCo whose main 

shareholders are The Vanguard Group (8.9%) and BlackRock (7.6%). 

尽管这听起来可能有些天马行空，但激浪系列饮料中，有个叫 “VOO Blast” 的东西。而“VOO” 是

先锋集团在美国标准普尔交易所的名称代号。巧合的是，激浪是百事可乐的子公司，而百事可乐公

司的主要股东，是先锋集团（8.9%）和黑石贝莱德集团（7.6%）。 

 

https://fourweekmba.com/who-owns-pepsi/ 

 

These are Rockefeller and KM fronts for controlling most listed companies. 

先锋集团、黑石贝莱德集团等，都是洛克菲勒家族和高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋

集团黑手党的前台，用于控制大多数上市公司。 

 

With a little bit of digging, it is probable you will find these entities 

are the ones investing in the “smart cities.” 

通过一点点挖掘，你可能会发现，那些投资“智慧城市”大规模监控高科技反乌托邦的，就是这些实

体企业。 

 

Mexican cartel sources tell us the attack on Acapulco also destroyed much 

of their poppy crop. They say it was to destroy what they call “natural 

competition” to the KM’s synthetic and deadly fentanyl. 

https://fourweekmba.com/who-owns-pepsi/


墨西哥毒枭和墨西哥寡头方面的消息来源告诉我们，对阿卡普尔科的袭击，也摧毁了许多罂粟作物

。他们说，高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党，之所以用定向能武器、天气

控制器、龙卷风袭击阿卡普尔科，是因为他们用化学手段人工合成的致命芬太尼，无法跟墨西哥种

植的自然罂粟作物竞争。 

 

The KM have always used inside jokes telegraphing their planned attacks 

so, maybe it is just a coincidence but another Mountain DEW product is 

called Code Red, possibly indicating some major widespread disaster 

planned for the US. 

高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党，一直都在使用内涵玩笑，来向公众暗示

他们的攻击计划。所以，当百事可乐公司和激浪公司最近推出了一个新的饮料——“代号红色”的时

候，我们这些屁民们最好宁可信其有。也许这只是一个巧合，但是，也许这可能表明美国计划发生

一些大规模的灾难。 

 

The Donald Trump-related Q drop NOT EVERYTHING WILL BE CLEAN 

与唐纳德·川普关系密切的互联网神秘人——“Q卡农”运动，最近发帖说：“并不是所有的事情都会被

妥善清理。” 

 

[SCARE] NECESSARY EVENT also hints some disaster event will be staged to 

justify a military intervention inside the US. 

[恐慌]“必要事件”也暗示，将上演一些灾难事件，以此来证明在美国境内进行军事干预是正当的。 
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The entire planet is sick of this sort of behavior. As Former Malaysian 

President Mahathir says of the West: 

全球人民都厌倦了这种行为。正如马来西亚前总统马哈蒂尔对西方所说的那样： 

 

“Invasions and aggressions are justified as efforts to combat terrorism 

and militancy [or deal with disasters] but we know they were mere 

camouflage to hide their lust for oil and territory apart from their love 

of war.” 

“入侵和侵略被视为打击恐怖主义和激进主义（或应对灾难）的努力，但我们知道，除了对战争的热

爱之外，他们只是为了掩盖他们对石油和领土的欲望。” 

 

https://jeffjbrown.substack.com/p/omg-98-year-old-dr-mahathir-speaks? 

 

https://jeffjbrown.substack.com/p/omg-98-year-old-dr-mahathir-speaks


We are also getting signs they are heating up Project Blue Beam again. The 

Pentagon has just launched a new portal where current and former service 

members, government employees and contractors can report UFO sightings.  

我们也有迹象表明，他们正在再次启动“蓝光计划”。五角大楼刚刚启动了一个新的门户网站，现任

和前任军人、政府雇员和承包商可以在这里报告UFO目击事件。 

 

The statement is here : 

这里有一些声明： 

 

https://www.defense.gov/News/Releases/Release/Article/3575027/department

-of-defense-launches-secure-reporting-mechanism-on-the-all-domain-ano/) 

 

If they finally pull the alien invasion card it is likely to be their last 

because the walls are closing in on them. 

如果他们最终打出“外星人入侵”这张牌，那么这很可能是他们的最后一张牌，因为正在地球轨道上

隐形待命的真正外星飞碟，正在向他们逼近，即将把他们绳之以法。 

 

For one thing, the vaccine lawsuits are snowballing and war crimes trials 

are now a certainty. In the latest on this front, the South Korean 

Government has begun compensating families if a member dies within 90 days 

of receiving the mRNA jab, even if an autopsy cannot determine the cause. 

The Korea Disease Control and Prevention Agency said these measures apply 

retroactively. 

一方面，被毒疫苗伤害的人民大众，正在像滚雪球一般，对制药公司进行诉讼，战争罪法庭的开庭

现在已成定局。在这方面的最新进展是，韩国政府已经开始对在接种mRNA疫苗后90天内死亡的家庭

进行赔偿，即使尸检无法确定死因。韩国疾病预防控制中心表示，这些措施可以被追溯。 

 

“Korea had a higher inoculation rate than the rest of the world because 

people trusted the state and got vaccinated,” People Power Party Rep. Park 

Dae-chul stated at a National Assembly meeting between the party and the 

administration….In this regard, the state must address the blind spot in 

helping those harmed by the vaccination policy….Korea has recognized 11 

COVID-19 vaccine side effects, including anaphylaxis, myocarditis, and 

pericarditis, 

人民力量党众议员朴大哲在该党和政府举行的国民议会会议上表示：“韩国的疫苗接种率高于世界其

他地区，因为人们信任国家并接种了疫苗……在这方面，国家必须解决帮助受疫苗接种政策伤害的

人的盲点……韩国已确认11种新冠疫苗有副作用，包括过敏反应、心肌炎和心包炎。” 

 

https://thepeoplesvoice.tv/south-korea-begins-paying-out-millions-to-

victims-of-mrna-jabs-no-questions-asked/ 

 

Once a government officially acknowledges such a thing, the floodgates are 

open. Most leaders in the West are going down hard on this one. 

一旦政府正式承认这样的事情，那么洪水闸门就会打开。西方大多数领导人都会狼狈下台。 

 

The funny satire video with Klaus Schwab Rothschild below is factually 

correct.  

https://www.defense.gov/News/Releases/Release/Article/3575027/department-of-defense-launches-secure-reporting-mechanism-on-the-all-domain-ano/
https://www.defense.gov/News/Releases/Release/Article/3575027/department-of-defense-launches-secure-reporting-mechanism-on-the-all-domain-ano/
https://thepeoplesvoice.tv/south-korea-begins-paying-out-millions-to-victims-of-mrna-jabs-no-questions-asked/
https://thepeoplesvoice.tv/south-korea-begins-paying-out-millions-to-victims-of-mrna-jabs-no-questions-asked/


以下这个克劳斯·施瓦布·罗斯柴尔德的滑稽讽刺视频是事实正确的。 
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The vaccine is only one way the KM tried to murder us all. Polish 

intelligence reports they were also trying to kill us by forcing us to eat 

bugs. 

《圣经·启示录》“兽的印迹”氧化石墨烯微芯片转基因绝育“疫苗”，只是高加索可萨突厥撒旦教锡安

犹太复国主义阴谋集团黑手党，试图谋杀我们所有人的其中一个方式。波兰情报机构报告说，他们

还试图通过强迫人民吃虫子来杀死我们。 
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A 2017 study on chitin in insects says it “stimulates the human innate 

immune system to generate a flood of inflammatory cytokines that damage 

organs (leading to asthma, atopic dermatitis, etc.) and in persistent 

situations lead to death (multiple sclerosis, systemic lupus erythematosus 

(SLE), cancer, etc.).” 

2017年一项关于昆虫中几丁质的研究称，它“刺激人类先天免疫系统产生大量炎性细胞因子，破坏

器官（导致哮喘、特应性皮炎等），并在持续的情况下导致死亡（多发性硬化症、系统性红斑狼疮

（SLE）、癌症等）。” 

 

Even beer has been poisoned. In 2016, the Munich Environmental Institute 

examined the 14 most popular beer brands for glyphosate. It was detected 

in all of them. In the most extreme case, it was 300 times the legal limit 

for drinking water. The lowest concentration was found in the Augustiner 

Helles brand and even that at 0.46 micrograms of per liter was more than 

four times the 0.1 microgram legal limit for water. 

就连啤酒也被污染了。2016年，慕尼黑环境研究所，对14种最受欢迎的啤酒品牌，进行了草甘膦检

测。所有啤酒中都检测到了草甘膦。在最极端的情况下，其含量是饮用水法定限量的300倍。奥古

斯丁黑啤品牌中发现的浓度最低，即便如此，它每升0.46微克的含量也超过了饮用水法定限量的

0.1微克四倍多。 

 

https://www.t-online.de/leben/id_77080536/glyphosat-im-bier-diese-

deutschen-biersorten-sind-belastet.html 

 

This sort of thing is true for a huge percentage of the products 

corporations have been saturating us with. Justice is long overdue. 

各大公司生产的食品，充斥着我们的生活，而在食品中下毒这种事情，对于很大一部分产品来说，

都是真实的。正义早就该来了。 

 

There are signs senior KM members are being taken down. 

有迹象表明，高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党的高级成员，正在被干掉。 

https://www.t-online.de/leben/id_77080536/glyphosat-im-bier-diese-deutschen-biersorten-sind-belastet.html
https://www.t-online.de/leben/id_77080536/glyphosat-im-bier-diese-deutschen-biersorten-sind-belastet.html


 

For example, the Dalai Lama is no longer the head of Tibetan Buddhism, 

according to sources in the Japanese imperial family. He is likely to be 

executed for murder, they say. 

例如，根据日本皇室的消息来源透露，达赖喇嘛不再是藏传佛教的领袖。他们说，他可能会因谋杀

罪被处决。 

 

Also, it sure looks like the white hat alliance has Zuckerberg Rockefeller 

under arrest. He uses a leg injury and has a photo shoot in a hospital to 

sway the sheeple. Zuckerberg Rockefeller had an injury on his foot/leg and 

will be wearing a medical boot or is it a GPS monitor? 

此外，看起来白帽子地球解放军事联盟已经逮捕了扎克伯格·洛克菲勒。他利用腿伤和在医院拍照来

糊弄不明真相的群众。扎克伯格·洛克菲勒的脚/腿受伤了，将穿着医用靴子，还是戴着GPS电子脚

镣？ 
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There are also reports Bill Gates is facing life behind bars on child rape 

charges: 

还有报道称，比尔·盖茨因强奸儿童罪面临牢狱之灾： 

 

Bill Gates has already lost his marriage due to his friendship with the 

convicted pedophile Jeffrey Epstein, but he is about to lose a whole lot 

more, according to investigators who revealed the globalist billionaire 

is about to be thrown under the bus and prosecuted on child rape charges. 

比尔·盖茨已经因为与被定罪的恋童癖者杰弗里·爱泼斯坦的友谊，而失去了婚姻，但根据调查人员透

露，他即将失去更多，这位全球主义亿万富翁即将被众叛亲离，并被控强奸儿童罪。 

 



https://thepeoplesvoice.tv/bill-gates-facing-life-behind-bars-on-child-

rape-charges/ 

 

Child rape is the least of the charges that could be made against Gates. 

How about mass murder? 

对比尔·盖茨的指控中，强奸儿童是最轻的。那么大规模谋杀呢？ 

 

“Gates isn’t the only global elite facing charges. A whole host of household 

names, including members of the US House and Senate, are currently sweating 

as the walls close in on them,” Mossad sources promise. 

以色列摩萨德的消息来源承诺：“比尔·盖茨并不是唯一面临指控的全球主义精英。包括美国众议院

和参议院议员在内的一大批家喻户晓的人物，目前都因为四面楚歌而感到紧张。” 

 

Victoria Nuland and Vladimir Zelensky are also going to face justice. A 

court in Kyiv has ruled the Maidan massacre in February 2014 began with 

the killing and wounding of both policemen and protesters by snipers from 

Hotel Ukraina, controlled by the US State Department. 

维多利亚·努兰德和弗拉基米尔·泽伦斯基也将面临正义的审判。基辅的一家法院裁定，2014年2月的

独立广场大屠杀，起因是美国国务院控制的乌克兰酒店狙击手，对警察和抗议者的狙击。 

 

https://kresy.pl/wydarzenia/masakra-na-majdanie-ukrainski-sad-

popowiedzl-istzenie-snajperow-wsrod-majdanowcow-i-shootcow-w-hotelu-

ukraina/ 

 

The Russian government says Ukrainian neo-Nazis will be tried in an 

international court for “attempts to annihilate the Russian people in 

Donbas, as well as for the deaths of Ukrainians in a fratricidal war.” 

俄罗斯政府表示，乌克兰新纳粹分子将在国际法庭上接受审判，罪名是“企图在顿巴斯消灭俄罗斯族

人民，以及在兄弟相残的战争中造成乌克兰人死亡。” 

 

In a sign the war is over, Russia is selling off Zelensky’s former Ukrainian 

house at an auction.  

俄罗斯正在拍卖泽连斯基在乌克兰的旧房子，这表明战争已经结束。 

 

https://thepeoplesvoice.tv/bill-gates-facing-life-behind-bars-on-child-rape-charges/
https://thepeoplesvoice.tv/bill-gates-facing-life-behind-bars-on-child-rape-charges/
https://kresy.pl/wydarzenia/masakra-na-majdanie-ukrainski-sad-popowiedzl-istzenie-snajperow-wsrod-majdanowcow-i-shootcow-w-hotelu-ukraina/
https://kresy.pl/wydarzenia/masakra-na-majdanie-ukrainski-sad-popowiedzl-istzenie-snajperow-wsrod-majdanowcow-i-shootcow-w-hotelu-ukraina/
https://kresy.pl/wydarzenia/masakra-na-majdanie-ukrainski-sad-popowiedzl-istzenie-snajperow-wsrod-majdanowcow-i-shootcow-w-hotelu-ukraina/
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Also, Kremlin spokesman Dmitry Peskov denies the Wagner paramilitary group 

transferred air defense systems to the Hezbollah in Lebanon because: “De 

facto such a group (Wagner) does not exist.” In other words, it was the KM 

that sold missiles to Hezbollah in the hope they would use them to chase 

Jews out of Israel. 

此外，克里姆林宫发言人德米特里·佩斯科夫，否认瓦格纳雇佣兵向黎巴嫩真主党转移防空系统，因

为：“事实上，这样一个组织（瓦格纳）并不存在。”换句话说，向真主党出售导弹的，是高加索可

萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党，目的是希望真主党用这些导弹把犹太人赶出以色

列。 

 

https://www.yenisafak.com/en/news/kremlin-rejects-claims-wagner-

delivered-arms-to-hezbollah-3672893 

 

It is now clear the entire Wagner versus the Ukraine story was a Satanist 

cover for the wholesale slaughter of Ukrainians. As we have previously 

reported Yevgeny Prigozhin the head of Wagner and Zelensky both worked for 

the KM to depopulate the Ukraine and pave the way for the rebirth of 

Khazaria. Instead, their KM bosses will be facing war crimes charges. 

现在很明显，整个瓦格纳雇佣兵团与乌克兰的故事，都是为了掩盖撒旦教徒对乌克兰人的大规模屠

杀。正如我们之前报道的那样，瓦格纳集团负责人叶夫根尼·普里戈金和泽连斯基，都曾经为高加索

可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党工作，以减少乌克兰的人口，为可萨汗国的重建

铺平道路。相反，他们的高加索可萨突厥撒旦教锡安犹太复国主义阴谋集团黑手党老板，将面临战

争罪指控。 

 

https://www.yenisafak.com/en/news/kremlin-rejects-claims-wagner-delivered-arms-to-hezbollah-3672893
https://www.yenisafak.com/en/news/kremlin-rejects-claims-wagner-delivered-arms-to-hezbollah-3672893


Now over 50 countries supporting Ukraine, including NATO members, decided 

to negotiate peace with Russia after meeting in Malta. Even KM news fronts 

like Time and CNN are admitting the Ukraine war was a failure. 

现在，包括北约成员国在内的50多个支持乌克兰的国家，决定在马耳他举行会晤后，与俄罗斯进行

和平谈判。就连《时代周刊》和CNN等媒体，也承认乌克兰战争是失败的。 
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This is because the West has run out of money and has burned through all 

of its weapons stocks, according to Colonel Douglas MacGregor and Polish 

intelligence sources, 

根据美国道格拉斯·麦克格雷格上校和波兰情报部门的消息来源说，这是因为西方国家已经没钱可烧

了，并且已经耗尽了所有的武器库存。 

 

https://kresy.pl/wydarzenia/media-przedstawiciele-usa-i-ue-rozmotywa-z-

ukraina-o-negotiach-z-rosja/ 

https://kresy.pl/wydarzenia/media-przedstawiciele-usa-i-ue-rozmotywa-z-ukraina-o-negotiach-z-rosja/
https://kresy.pl/wydarzenia/media-przedstawiciele-usa-i-ue-rozmotywa-z-ukraina-o-negotiach-z-rosja/


  

There is also growing evidence the brainwashed sheeple are waking up en 

masse. “They lied about the World Trade Center They lied about the war in 

Iraq They lied about the banking crisis They lied about Libya They lied 

about Syria They lie about Ukraine They lied about the pandemic But now 

they’re definitely not lying. Well, now they’re definitely telling the 

truth. So many years, so many lies, and the cattle still fall for the same 

things,” a Polish commentator said, reflecting the views of many. 

越来越多的证据表明，被洗脑的“不明真相的群众们”正在集体觉醒。一位波兰评论员所说的话，反

映了许多人的观点：“他们在911恐怖袭击事件的问题上撒谎，在伊拉克战争问题上撒谎，在银行危

机上撒谎，在利比亚战争中撒谎，在叙利亚战争中撒谎，在乌克兰战争中撒谎，在新冠疫情中撒谎

。但现在他们肯定没有撒谎。好吧，现在他们肯定说的是真话。这么多年，这么多谎言，屁民们还

是会上当受骗。” 
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For example, a Bild newspaper poll shows two-thirds of Germans oppose 

letting in more migrants from Islamic countries with many explaining they 

no longer feel safe in their own country and believe an increasing number 

of new arrivals despise German society. 

例如，Bild报纸的一项民意调查显示，三分之二的德国人反对接纳更多来自伊斯兰国家的移民，许

多人解释说，他们在自己的国家不再感到安全，并认为越来越多的移民鄙视德国社会。 

 

https://www.zerohedge.com/geopolitical/majority-support-muslim-

migration-ban-3-4-germans-say-newcomers-hate-western-society 

https://www.zerohedge.com/geopolitical/majority-support-muslim-migration-ban-3-4-germans-say-newcomers-hate-western-society
https://www.zerohedge.com/geopolitical/majority-support-muslim-migration-ban-3-4-germans-say-newcomers-hate-western-society


  

In another sign of popular revolt, a “Blade Runners” in the UK have made 

the news by destroying 1000 surveillance cameras. 

在民众反抗的另一个迹象中，英国的一名“刀锋战士”摧毁了1000个监控摄像头，并因此上了新闻。 

 

https://www.gbnews.com/news/ulez-blade-runner-vigilantes-destroy-

thousand-cameras? 
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It is not over yet though. WEF puppet UK Prime Minister Rishi Sunak has 

been given his orders.  

然而，这还没有结束。世界经济论坛的傀儡——英国首相里希·苏纳克，已经接到命令。 

 

Britain Agrees To Relinquish Its Tax Sovereignty to the WEF 

英国同意将税收主权让渡给世界经济论坛 

 

The British government has agreed to hand over full control of its tax 

sovereignty to the World Economic Forum. 

英国政府已同意将其税收主权的完全控制权，移交给世界经济论坛。 

 

The new rules mean that unelected bureaucrats headquartered in Davos will 

be in charge of collecting taxes from British subjects. 

新规定意味着，总部设在达沃斯的非选举产生的官僚，将有权向英国国民征税。 

 

https://www.gbnews.com/news/ulez-blade-runner-vigilantes-destroy-thousand-cameras
https://www.gbnews.com/news/ulez-blade-runner-vigilantes-destroy-thousand-cameras


The WEF-run OECD is set to introduce a “global minimum tax” on firms in 

both the US and UK under a program called “Pillar 2.” 

世界经济论坛运营的经济合作组织，将在名为“支柱2”的计划下，对美国和英国的公司征收“全球最低

税”。 

 

https://thepeoplesvoice.tv/britain-agrees-to-relinquish-its-tax-

sovereignty-to-the-wef/ 

 

Also Klaus Schwab Rothschild brags 

此外，克劳斯·施瓦布·罗斯柴尔德还吹嘘 

 

“The technologies at the heart of the Fourth Industrial Revolution” have 

the “potential to concentrate privilege and challenge existing governance 

systems.” 

“第四次工业革命的核心技术”具有“集中特权和挑战现有治理体系的潜力。” 

 

Shaping the Future of the Fourth Industrial Revolution, 2018 

塑造第四次工业革命的未来，2018 

 

In a sign of just how horrific these technologies can be: “Recent advances 

in electrogenetics by scientists at ETH Zurich suggest the tantalizing 

possibility of wearable devices that can directly control human DNA.” 

有一个迹象显示出这些技术有多可怕：“苏黎世联邦理工学院科学家，最近在电遗传学方面的进展表

明，可穿戴设备可以直接控制人类DNA，这令人着迷。” 

 

https://www.researchgate.net/publication/373366969_Plugging_into_the_Hum

an_Genome_The_Potential_of_Electrogenetics_for_Wearable_Medical_Devices 

 

In other words, if we do not overthrow these Satanic oligarchs we will be 

condemned to an eternity in a human animal farm. 

换句话说，如果我们不推翻这些撒旦教寡头，我们将在蓄养人类的农场《约定的梦幻岛》中受到永

恒的折磨。 

 

https://thepeoplesvoice.tv/britain-agrees-to-relinquish-its-tax-sovereignty-to-the-wef/
https://thepeoplesvoice.tv/britain-agrees-to-relinquish-its-tax-sovereignty-to-the-wef/
https://www.researchgate.net/publication/373366969_Plugging_into_the_Human_Genome_The_Potential_of_Electrogenetics_for_Wearable_Medical_Devices
https://www.researchgate.net/publication/373366969_Plugging_into_the_Human_Genome_The_Potential_of_Electrogenetics_for_Wearable_Medical_Devices

